
Protokół Nr V/11
z  sesji Rady Gminy Stargard Szczeciński 

odbytej 28 lutego 2011 r. 
w sali konferencyjnej urzędu nr 201 

Przewodniczący  Rady Gminy Edward Kosmal  o godz. 1000 otworzył obrady V sesji Rady Gminy
Stargard Szczeciński . 
Po powitaniu oświadczył ,że zgodnie z listą obecności w obradach sesji uczestniczyło 14 radnych ,
co wobec ustawowego składu rady wynoszącego 15 osób , stanowiło quorum do podejmowania
prawomocnych decyzji i uchwał .
Radni nieobecni : 
1.Nowicki Tomasz – nieobecność usprawiedliwiona  
W obradach  sesji  uczestniczył  Wójt  Gminy  Kazimierz  Szarżanowicz  ,  Zastępca  Wójta  Jerzy
Makowski ,Sekretarz Gminy Danuta Żygadło, Skarbnik Gminy Wiesława Łoch  i sołtysi zgodnie z
listą obecności .
Z  gości  zaproszonych  w  obradach  sesji  uczestniczyli  :   Pan  Rygiel  Zdzisław  Dyrektor  Biura
Prezydenta Miasta oraz Pani Bożena Koszela Członek Zarządu Towarzystwa Przyjaciół Stargardu . 
Lista obecności radnych stanowi załącznik  nr 1 do protokołu . 
Lista obecności sołtysów stanowi załącznik nr 2 do protokołu . 
Protokół Nr IV/11 z sesji Rady Gminy Stargard Szczeciński z dnia 15 lutego   2011 r. , został
przyjęty  jednogłośnie  bez odczytywania .
Rada Gminy w obecności 14 radnych obecnych na sali podczas głosowania  14 głosami ”za” ,
„  przeciw” 0  i  głosy „  wstrzymujące się”  0  przyjęła  porządek obrad  V sesji  Rady Gminy  w
brzmieniu jak niżej : 

1. Sprawy regulaminowe:
    - otwarcie obrad V sesji Rady Gminy 
    - stwierdzenie quorum 
    - przyjęcie protokołu Nr IV/11   z obrad sesji Rady Gminy Stargard Szczeciński w dniu 
      15 lutego  2011 r.  
    - zatwierdzenie porządku obrad 
 2.Interpelacje radnych 
3.Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej zmiany nazwy Gminy- Miasto Stargard

Szczeciński z siedzibą w Stargardzie Szczecińskim 
4.Podjęcie uchwały w sprawie nabycia przez Gminę Stargard Szczeciński lokalu mieszkalnego  
   z  przeznaczeniem za lokal socjalny 
5.Podjęcie uchwały w sprawie poboru podatków w drodze inkasa 
6.Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki 
7.Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu bankowego 
8.Podjęcie uchwały w sprawie protestu wyborczego 
9.Ocena  działalności  Ośrodka  Administracyjnego  Szkól  za  rok  2010.Analiza  remontów  oraz

doposażenie szkól gminnych i informacja na temat wypłaconych stypendiów w roku 2010 
   Opinia Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty 
10.Ocena działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za rok 2010 
     Opinia Komisji Socjalno - Porządkowej i Oświaty 
11.Ocena realizacji zadań w zakresie ochrony środowiska oraz wywozu odpadów  komunalnych 
     z terenu gminy 
     Stanowisko Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu 
12.Ocena działalności Gminnej Biblioteki Publicznej w Klępinie 
     Opinia Komisji Rewizyjnej 
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13.Ocena realizacji uchwał Rady Gminy za 2010 r. 
     Opinia komisji na sesję 
14.Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach   
     awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez gminę
     Sprawozdanie przedstawi Zastępca Wójta Jerzy Makowski 
15.Informacja nt. działalności wójta w okresie międzysesyjnym
16.Informacja nt. działalności przewodniczącego rady gminy w okresie międzysesyjnym
17.Odpowiedzi na interpelacje radnych
     Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o treści odpowiedzi na interpelację złożoną w  
     dniu  15.02. 2011 r.   
18.Wolne wnioski i zapytania
19.Sprawy różne
20.Ustalenie terminu następnej sesji
21.Zamknięcie obrad  sesji

Ad.1
Jak wyżej .
Ad.2
Przewodniczący poinformował ,że w dniu 15.02.2011 r. wpłynęła interpelacja radnej Pani Agnieszki
Lendy w sprawie programów pomocowych . Przewodniczący odczytał treść interpelacji . 
Ad.3
Podjęcie uchwały Nr V/27/11  w sprawie wyrażenia opinii  dotyczącej  zmiany  nazwy Gminy-
Miasto Stargard Szczeciński  z siedzibą w Stargardzie Szczecińskim
Pierwsza  głos  zabrała  Pani  Bożena  Kuszela  członek  Zarządu  Towarzystwa  Przyjaciół  Stargardu  i
przedstawiła  historię pochodzenia  nazwy Stargard i poinformowała ,że w roku 1950 miasto Stargard
otrzymało „przymiotnik”  Szczeciński .
Następnie głos zabrał Dyrektor Biura Prezydenta Miasta Pan Zdzisław Rygiel, który powiedział m.in. na
temat samej procedury zmiany nazwy miasta i zmiany nazwy  Gminy -Miasto Stargard Szczeciński z
siedzibą w Stargardzie Szczecińskim  na Gmina -Miasto  Stargard z siedzibą w Stargardzie- opinia rady
w tej sprawie   , poinformował o trwających konsultacjach mieszkańców miasta  w sprawie zmiany
nazwy miasta .Kolejno Pan Rygiel  powiedział o wysokości założonych kosztów urzędowych , które
mają wynosić  50 tys zł. Koszty związane ze zmianę nazwy miejscowości mogą być rozłożone na kilka
lat , bo jak powiedział Pan Rygiel nie ma przepisów prawnych , które określałyby , w jakim czasie
należałoby dokonać zmian , zmiany mogą być dokonywane sukcesywnie . Następnie zostały omówione
sprawy dotyczące wymiany dowodów osobistych  i  to  ,że zmiana nazwy nie wpłynie  na ważności
posiadanych umów czy aktów notarialnych .Największy problem będzie z dowodem rejestracyjnym
pojazdu i tutaj Pan Rygiel przedstawił ,jak do tej sprawy mają się przepisy ustawy o ruchu  drogowym i
jaka jest interpelacja tych przepisów , że jeżeli się nie wymieni  to powinny być ważne . Aktualizacji z
urzędu  pozostałych ewidencji m.in. ewidencja działalności gospodarczej .
Odpowiadając na pytanie radnej Agnieszki Lendy w sprawie  zmiany dowodu rejestracyjnego i jego
kosztu Pan Zdzisław Rygiel powiedział ,że prace urzędników  idą w tym kierunku , aby dowody były
ważne i nie byłoby potrzeby wymiany .
Radny Daniel Lesner powiedział ,że w przypadku Grzędzic , kiedy zostały wprowadzone nazwy ulic ,
było 30 dni na wymianę dokumentów .
Pan Zdzisław Rygiel odpowiedział ,że w adresie się nic nie zmieni , zmieni się tylko siedziba  organu
wydającego.   Przypomniał  ,aby  gmina  przedstawiła  swoje  koszty  ,  bo  to  będzie  potrzebne  do
uzasadnienia do  wniosku  . 
Dyskutowano również na temat zmian w księgach wieczystych , kosztów  jakie poniósłby 
przedsiębiorca , iż nie będzie dodatkowego zatrudnienia w związku z aktualizowaniem dokumentów w
Urzędzie Miejskim .
Radny Bogdan Chaładus  –  przedstawił  stosunek  mieszkańców Krąpiela   do proponowanej  zmiany
nazwy  miasta Stargardu Szczecińskiego na Stargard  m.in. to , że kiedyś dla nich było dumą to, że 
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mieszkają w pobliżu  Stargardu Szczecińskiego .
Wójt Gminy -  przypomniał ,że w przypadku pozytywnego załatwienia wniosku miasta ,  gmina też
powinna dokonać zmiany nazwy swojej gminy i koszty   zawsze będą .
Wójt  Gminy  odczytał  pismo  Prezydenta  Miasta  Stargardu  Szczecińskiego  w  sprawie   podjętych
procedur zmiany nazwy miasta oraz zmiany nazwy Gminy-Miasto  i  przypomniał  ,że rada głosując
wydaje opinię  do zmiany nazwy Gminy-Miasto .
Przewodniczący Rady Gminy Edward Kosmal odczytał w/w projekt uchwały i zapytał,   kto jest za
pozytywną  opinią  zmiany nazwy  Gmina  –  Miasto  Stargard  Szczeciński  z  siedzibą  w  Stargardzie
Szczecińskim  na Gmina – Miasto Stargard z siedzibą w Stargardzie . 
Rada Gminy w obecności 14 radnych obecnych na sali podczas głosowania  4 głosami „za”, 9 głosami
 „  przeciw” i  1  głosie wstrzymującym -  negatywnie zaopiniowała zmianę  nazwy Gmina – Miasto
Stargard Szczeciński z siedzibą w Stargardzie Szczecińskim  na Gmina – Miasto Stargard z siedzibą w
Stargardzie . 
Uchwała Nr V/27/11 Rady Gminy Stargard Szczeciński z dnia 28 lutego w sprawie wyrażenia opinii
dotyczącej  zmiany  nazwy  Gminy  -   Miasto  Stargard  Szczeciński  z  siedzibą  w  Stargardzie
Szczecińskim ,  stanowi załącznik nr 3 do protokołu . 
Ad.4
Podjęcie  uchwały  Nr  V/28/11  w  sprawie  nabycia  przez  Gminę  Stargard  Szczeciński  lokalu
mieszkalnego z przeznaczeniem na lokal socjalny 
Radny Bogdan Chaładus – zapytał jaki jest status   rodziny, która ma otrzymać to mieszkanie  i co
będzie   z opłatami .
Wójt Gminy – odpowiedział ,że rodzina ta liczy 11 osób , zalega  z opłatami za czynsz bo mieszkają
obecnie w mieszkaniu komunalnym gminy i nie mają raczej żadnych dochodów .Mieszkanie to obecnie
nie jest puste powiedział wójt .
Radna Agnieszka Lenda – zapytała  o pomieszczenia po bibliotece w Klępinie na mieszkanie .
Wójt Gminy -  odpowiedział ,że są takie pomieszczenia i wartość tego lokalu użytkowego wynosi 
127 tys zł jak również odniósł się negatywnie  do propozycji przeznaczenia budynku nr 48 w Pęzinie na
mieszkanie socjalne  . Wójt wspomniał o możliwości dofinansowania zakupu tego mieszkania . 
Przewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały .
Rada Gminy w obecności 14 radnych obecnych na sali podczas głosowania 12 głosami „za” , „ przeciw
„ 0 i  2 głosami „ wstrzymującymi się” podjęła uchwałę Nr V/28/11 , która stanowi załącznik nr  4 do
protokołu . 
Ad.5
Podjęcie uchwały Nr V/29/11 w sprawie poboru podatków w drodze inkasa 
Przewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały.
Rada  Gminy  w  obecności  14  radnych  obecnych  na  sali  podczas  głosowania  14  głosami  „za”  ,
„przeciw”0 i głosy „ wstrzymujące się „ 0 -  podjęła uchwałę Nr V/29/11 , która stanowi załącznik nr 5
do protokołu . 
Ad.6
Podjęcie uchwały Nr V/30/11 w sprawie zaciągnięcia pożyczki 
Przewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały.
Rada  Gminy  w  obecności  14  radnych  obecnych  na  sali  podczas  głosowania  14  głosami  „za”  ,
„przeciw”0 i głosy „ wstrzymujące się „ 0 -  podjęła uchwałę Nr V/30/11 , która stanowi załącznik nr 6
do protokołu . 
Ad.7 
Podjęcie uchwały Nr V/31/11 w sprawie zaciągnięcia kredytu bankowego 
Przewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały.
Rada  Gminy  w  obecności  14  radnych  obecnych  na  sali  podczas  głosowania  14  głosami  „za”  ,
„przeciw”0 i głosy „ wstrzymujące się „ 0 -  podjęła uchwałę Nr V/31/11 , która stanowi załącznik nr 7
do protokołu .   
Ad.8
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Podjęcie uchwały Nr V/32/11 w sprawie protestu wyborczego 
Przewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały.
Rada Gminy w obecności 14 radnych obecnych na sali podczas głosowania 14 głosami „za” , „przeciw”
0 i  głosy „ wstrzymujące się  „ 0 -  podjęła uchwałę  Nr V/32/11 , która stanowi załącznik nr 8 do
protokołu .   
Ad. 9
Przewodniczący Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Jarosław Kornet przedstawił opinię komisji
do tematu dotyczącego działalności Ośrodka Administracyjnego Szkół za rok 2010 .Analiza remontów 
oraz doposażenia szkół  gminnych i  informacja na temat wypłaconych stypendiów w roku 2010  w
brzmieniu jak niżej : 
Komisja  Socjalno-Porządkowa i  Oświaty bez  uwag przyjęła  informację  i  pozytywnie zaopiniowała
działalność  Ośrodka Administracyjnego Szkół  za 2010 rok w tym wykonane remonty ,doposażenia
szkół i wypłacone stypendia . 
Przewodniczący rady zabierając głos odniósł się do tematu oświaty na terenie gminy i między innymi
powiedział o spadającej liczbie dzieci uczęszczających do szkół na terenie gminy , a jedną z przyczyn
jaką wymienił przewodniczący  jest  posyłanie dzieci przez rodziców do szkół na terenie miasta czy
innej  gminy  .  Odnośnie  szkoły  w  Koszewie  to  problem  oddalony  został  w  czasie  powiedział
przewodniczący rady , po spotkaniu w Skalinie raczej rodzice nie zmienią zdania  , aby dzieci posyłać
do szkoły w Koszewie, a nie do szkoły w Kunowie gm. Kobylanka-jak do tej pory  . Należy podjąć
wszelkie  działania  ,  aby dzieci  chodziły do  naszych szkół  ,  porozmawiać  z  dyrektorami  szkół  na
spotkaniu,  mamy sześć  szkół  i  musimy wszystko  zrobić  ,  aby  stworzyć  odpowiednie  warunki  do
nauki .Przewodniczący poinformował o przebiegu spotkania w Skalinie .
Radna Agnieszka Lenda – zabierając głos w sprawie Koszewa m.in. powiedziała ,że całe zamieszanie
wprowadziła  raczej  Pani  Dyrektor  ,  bo rodzice nie byli  wcześniej   poinformowani  o  całej  sprawie
dotyczącej szkoły w Koszewie . Kolejno radna  poruszyła temat dotyczący budynku w którym mieści
się gimnazjum gminne , o który to budynek upomina się właściciel czyli miasto i co dalej z gimnazjum
zapytała  radna  ,  wszystkie dzieci z terenu gminy  dojeżdżają do gimnazjum w mieście  i wspomniała o
likwidacji czy wygaszeniu, bo tak członkowie komisji dyskutowali na posiedzeniu.
Wójt Gminy – odnosząc się do dalszego  funkcjonowania  szkoły w Koszewie m.in. powiedział ,że nie
przygotował projektu uchwały w sprawie likwidacji szkoły w Koszewie bo wziął pod uwagę prośbę 
mieszkańców oraz rodziców dzieci uczęszczających do tej szkoły , i  aby dać szansę dla Stowarzyszenia,
szkoła będzie jeszcze rok funkcjonować na zasadach obecnych . Decyzję wójt  podjął po konsultacjach z
radnymi , gdzie było zrozumienie ze strony radnych. 
Wójt powiedział ,że do tematu oświaty należy powrócić i dyskutować, analizować koszty , bo gmina
dokłada z własnych środków jeszcze raz tyle co wynosi  subwencja, zrobić  wszystko , aby rodzice
posyłali dzieci do szkół na terenie gminy ,wójt wspomniał o remontach szkół i wymienił ich kolejność
remontu .
Radny Bogdan Chaładus – odnosząc się do końcowej wypowiedzi wójta , powiedział o opracowaniu
kolejności  realizacji  założeń  .  Należałoby opracować  taką  strategię  na okres np.  4-5  lat  i  tego się
trzymać i nie zmieniać . Kolejno radny zaproponował, aby pokusić się o pozyskiwanie dzieci z innych
gmin i tak np. z Brudzewic do Pęzina .
Przewodniczący rady  podsumowując dyskusję na temat oświaty  powiedział,że temat oświaty powinien
być „ oczkiem „ w gminie . Wspomniał o szkole w Strachocinie , która na dzień dzisiejszy nie posiada
sali gimnastycznej . 
Radna Sylwia Więcek jako mieszkanka Koszewa podziękowała za to ,iż dano tej szkole jeszcze jeden
rok na normalne funkcjonowanie , a  w następnym roku przejmie prowadzenie  szkoły Stowarzyszenie i
aby rodzice ze Skalina przekonali się  i posyłali swoje dzieci do szkoły w Koszewie . 
Ad.10
Przewodniczący Komisji  Socjalno  –  Porządkowej  i  Oświaty  przedstawił  opinię  komisji  do  tematu
dotyczącego działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  za 2010 rok  w brzmieniu jak niżej : 
Komisja Socjalno- Porządkowa i Oświaty przyjęła sprawozdanie i pozytywnie zaopiniowała
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działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  za 2010 r.
Radna Agnieszka Lenda zaproponowała , aby przy przeprowadzanych  wywiadach środowiskowych
posiłkować się opinią sołtysa , ale jak będą się miały do tego przepisy  ustawy  o ochronie danych
osobowych .
Wójt Gminy –  odpowiedział ,że raczej sołtysi nie będą chcieli podpisać się pod opinią , a całkowicie
obowiązuje ustawa o ochronie danych osobowych .
Ad.11
Przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Mienia  Komunalnego  i  Budżetu  Hubert  Lis  przedstawił
stanowisko komisji do tematu w sprawie realizacji zadań w zakresie  ochrony środowiska oraz wywozu
odpadów komunalnych  z terenu gminy w brzmieniu jak niżej : 
Komisja Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu przyjęła przedstawioną  informację i pozytywnie
odniosła się do realizacji zadań  w zakresie ochrony środowiska oraz wywozu odpadów  komunalnych z
terenu Gminy Stargard Szczeciński .
Radni uwag i pytań do w/w tematu nie zgłosili . 
Ad.12
Przewodnicząca  Komisji  Rewizyjnej  Agnieszka  Lenda  przedstawiła  opinię  komisji  do  tematu
dotyczącego działalności Gminnej Biblioteki Publicznej w Klępinie .
Opinia komisji stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu .  
Sekretarz  Gminy  odnosząc  się  do  propozycji  komisji   zawartych  w  opinii  poinformowała  ,że  w
projekcie    Statutu  Instytucji  Kultury  ,  część  zadań  wymienionych   w  opinii  komisji  było
uwzględnionych ,  ale poprzednia rada miała inne zdanie ,  aby dopisać  zadanie należałoby zmienić
obowiązujący Statut. 
Ad.13 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Agnieszka Lenda przedstawiła opinię  odnośnie realizacji uchwał
rady gminy za rok 2010 w brzmieniu jak niżej :
Komisja Rewizyjna   bez uwag zaopiniowała realizację uchwał Rady Gminy podjętych w 2010 roku.
Radni uwag i pytań do w/w tematu nie zgłosili . 
Ad.14
Zastępca  Wójta  Jerzy  Makowski  przedstawił  sprawozdanie  z wysokości  średnich  wynagrodzeń
nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez gminę .
Radni uwag i pytań do sprawozdanie nie zgłosili .
Ad.15
Wójt  Gminy przedstawił  informację  na  temat  swojej  działalności  w  okresie  od  ostatniej  sesji  ,  a
mianowicie : 
       W Referacie Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa:

1. 24.02.2011 – wybrano wykonawców oszacowania nieruchomości: 
    - 2 nieruchomości – oszacowanie wartości wynagrodzenia za ustanowienie służebności przesyłu 
      wybrano – Wycena Nieruchomości Przemysław Aleksandrowicz (3.075,00 zł)
    - 4 nieruchomości ( droga na poszerzenie  w Rogowie i Żarowie) „DOM-MECH” Katarzyna 
      Korbutowicz (674,04 zł)
2. Wystąpiono do Starosty Stargardzkiego z wnioskiem o zmianę przebiegu granic obrębów 
    ewidencyjnych Kiczarowo i Ulikowo (przyłączenie działek 5/1, 5/2, 6 z obrębu Ulikowo do 
    Kiczarowa) 
3. Wydano 5 zezwoleń na usunięcie drzew.
W Referacie Gospodarki Komunalnej i Inwestycji:
1.Wykonano remonty cząstkowe niektórych dróg gminnych: Lubowo, Grzędzice, Lipnik,Witkowo.
2. Przekazanie Zarządowi Dróg Powiatowych dawną drogę krajową Nr 10 na odcinku od granic z 
    Kobylanką do granic z miastem
3. Wyrażono zgodę na lokalizację w pasach drogowych dróg wewnętrznych i gminnych przyłączy 
    kanalizacyjnych, energetycznych i gazowych – 3 szt. , w lokalizacji zjazdów na tereny działek 
    budowlanych – 3 szt.



- 6 - 
4.  Wyłoniono  wykonawcę  na  budowę  szatni  sportowej  wraz  z  zagospodarowaniem  terenu  w
miejscowości Skalin, cena: 434.840,40 zł, firma PPHU Fest Robert Śmigiel. 
W Referacie Planowania Przestrzennego:
1. Wydano:
    - 9 decyzji o warunkach zabudowy i zagospodarowania terenu,   
    - 2 decyzje o ustaleniu lokalizacji inwestycji celu publicznego,   
    - 2 opinie o braku sprzeczności zamierzenia inwestycyjnego z ustaleniami miejscowego planu 
      zagospodarowania przestrzennego lub Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
      przestrzennego gminy,  
    - 2 postanowienia w sprawie zaopiniowania zgodności wstępnego projektu podziału nieruchomości
      z ustaleniami miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego,
    - 2 wypisy i wyrysy z miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego oraz Studium 
      uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy,
    - 7 zaświadczeń o przeznaczeniu terenów w miejscowym planie zagospodarowania 
      przestrzennego oraz w Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 

              gminy
Radni uwag i pytań do informacji nie zgłosili . 
Ad.16
 Przewodniczący rady odczytał  pismo Wojewody Zachodniopomorskiego z dnia 16 lutego 2011 tj.
odpowiedź na pismo Przewodniczącego Rady z dn. 20 stycznia 2011 r. w sprawie zajęcia  stanowiska
wojewody w kwestii  możliwości  ustanowienia przez Radę  Gminy zakazu hodowli  norek na terenie
gminy.
Kolejne  pismo odczytane przez przewodniczącego, a skierowane do Wójta Kazimierza Szarżanowicza ,
Przewodniczącego  i  radnych  od  mieszkańców  Koszewa,  dotyczyło  nielikwidowania  szkoły  w
Koszewie.
Ad.17 
Przewodniczący rady poinformował ,że  zgodnie z przepisami statutu dotyczącymi interpelacji   ma
obowiązek przesłania  odpisu odpowiedzi na interpelację zainteresowanemu oraz  poinformować radę o
jej treści .
Z uwagi  na   obszerną  odpowiedź  Radni  wyrazili  zgodę  ,  aby nie  odczytywać  treści  ,a  w zamian
otrzymają   ksero odpowiedzi .
Przewodniczący rady dodatkowo poinformował  o   treści  pisma  skierowanego do Przewodniczącej
Komisji Rewizyjnej w sprawie statutu sołectwa , a w szczególności zapisu dotyczącego  prawomocności
zebrania na którym mają być podejmowane uchwały i wnioski .
Wójt Gminy – odnosząc się do tego tematu m.in powiedział ,że planuje się przeprowadzenie konsultacji
społecznych w sprawie zmiany statutu sołectw,a  zapis  zostanie  tak zmieniony  jak przy wyborach
sołtysa .
Ad.18   
Radny Kornet Jarosław – powiedział ,że rozpoczął się okres przycinki drzew i zgłosił przecinkę drzew
przy  drodze  w  Rogowie  .  Druga  sprawa  poruszona  przez  radnego  dotyczyła  naprawy  gniazda
bocianiego w Poczerninie . 
Wójt Gminy – odpowiedział ,że na odcinku drogi Rogowo – Małkocin zostanie wykonana podcinka
drzew w zamian za drzewo  i w tej sprawie wpłynęło pismo osób zainteresowanych  .
Odnośnie gniazda wójt przypomniał ,że  w roku ubiegłym było gniazdo poprawiane , ale trzeba  obecnie
wymienić słup i zostanie to wykonane .
Radna  Agnieszka  Lenda  –  zapytała   czy  są  prowadzone  rozmowy  z  Zachodniopomorskim
Uniwersytetem Technologicznym w Szczecinie  w  sprawie  odzyskania   pomieszczenia  na  świetlicę
wiejską  w Lipniku . 
Wójt Gminy – odpowiedział ,że w tej sprawie planuje  wyjazd do rektora Uniwersytetu . 
Sołtys z Rogowa Pan Banaszczyk Bogdan poprosił o udrożnienie dróg dojazdowych do pól , ponieważ
zbliża się termin rozpoczęcia prac polowych .
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Ad.19 
Wójt Gminy – poinformował,że z dniem  28.02.2011 r. rozpoczęły się zajęcia lekcyjne w wybudowanej
nowej części szkoły w Małkocinie,że 3 marca br. odbędzie się   uroczysty apel , a oficjalne otwarcie 1
września 2011 r. .
Ponadto wójt  powiedział ,że w środę tj. 2 marca  br. odbędzie się spotkanie z dyrektorami szkół na
które wójt również zaprosił członków komisji socjalno-porządkowej i oświaty .
Ad.20
Przewodniczący Rady Edward Kosmal poinformował ,że termin zwołania następnej sesji został ustalony
na dzień  31 marca 2011 r. (lub 1 kwietnia 2011 r.), następnie  podał terminy posiedzeń komisji i  tematy
do realizacji wynikające z planu pracy rady gminy , a mianowicie : 
- komisja gospodarki mienia komunalnego i budżetu dnia 28 marca 2011 r. godz. 8 00    z tematami :
   1.Informacja Wójta Gminy o stanie budynków i mieszkań komunalnych w gminie 
      - opinia komisji na sesję
   2.Informacja Wójta Gminy o zgłaszanych żądaniach i wydanych decyzjach w roku 2010 związanych 
      ze zmianą wartości nieruchomości wskutek uchwalenia planu miejscowego lub jego zmiany 
      - opinia komisji na sesję 
  - komisja socjalno-porządkowa i oświaty  dnia 29 marca 2011 r. o godz. 10 00  z tematem :
   1.Stan bezrobocia na terenie gminy 
      - opinia komisji na sesję 
- komisja rewizyjna dnia 30 marca 2011 r. godz. 1000   z tematem :
  1.Analiza wykorzystanych środków przez sołectwa w ramach funduszu sołeckiego w 2010 r. 
      - opinia komisji na sesję 

Ad.19.
Wobec  wyczerpania  porządku  obrad  Przewodniczący  Rady  Gminy  Edward  Kosmal  podziękował
wszystkim za udział i o godz. 1300 zamknął obrady V sesji Rady Gminy Stargard Szczeciński .

Protokołowała :                                                                                   Przewodniczył :
Z. Stoczkowska                                                                       Przewodniczący Rady Gminy 
Data sporządzenia :                                                                              Edward Kosmal 
2011.02.28                                                                               Data podpisania : .............

   
 


